

Title (en)  
Supply unit for a medical nursing post.

Title (de)  
Versorgungseinheit für eine medizinische Pflegestation.

Title (fr)  
Unité d'alimentation pour un poste de soins médicaux.

Publication  
**EP 0215212 A2 19870325 (DE)**

Application  
**EP 86108975 A 19860702**

Priority  
DE 3533229 A 19850918

Abstract (en)  
The supply unit comprises a supply bar (10) suspended from a ceiling and carrying connection elements (14,15,16) for electrical lines and/or fluid lines. The supply bar (10) possesses a longitudinal guide track (17) along which at least one slide (18) can travel. A carrier device (19,20) for medical equipment is suspended from the slide (18) so as to be pivotable about a vertical axis. The supply unit permits clear guidance of the lines and allows orientation of the carrier device to the patient's bed (13) in the particular manner needed. The carrier device is fixed by a locking device.  
<IMAGE>

Abstract (de)  
Die Versorgungseinheit weist einen hängend an einer Decke angebrachten Versorgungsbalken (10) auf, der Anschlußelemente (14,15,16) für elektrische Leitungen und/oder Fluidleitungen trägt. Der Versorgungsbalken (10) weist eine längslaufende Führungsbahn (17) auf, an der mindestens ein Schlitten (18) verfahrbar ist. An dem Schlitten (18) hängt, um eine vertikale Achse schwenkbar, eine Tragvorrichtung (19,20) für medizinische Geräte. Die Versorgungseinheit erlaubt eine übersichtliche Leitungsführung und gestattet es, die Tragvorrichtung in der jeweils benötigten Weise zum Krankenbett (13) auszurichten. Die Fixierung der Tragvorrichtung erfolgt durch eine Feststellvorrichtung.

IPC 1-7  
**A61G 12/00**; **A61G 13/00**

IPC 8 full level  
**A61G 12/00** (2006.01); **A61G 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61G 12/002** (2013.01); **A61G 12/004** (2013.01); **A61G 13/107** (2013.01)

Cited by  
DE102012209231B3; EP2292202A3; CN105342801A; EP0563495A1; FR2632183A1; EP0505037A1; US6089518A; DE29505072U1; EP0739618A1; DE19910289A1; CN104208781A; CN109646778A; DE4416618C1; EP0681822A1; JPH07308348A; US5479958A; EP2669572A1; EP2946759A1; EP2957272A1; US6349436B1; US7083150B2; WO2004082553A3; WO9615337A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0215212 A2 19870325**; **EP 0215212 A3 19871111**; DE 3533229 A1 19870326

DOCDB simple family (application)  
**EP 86108975 A 19860702**; DE 3533229 A 19850918